

Contest Rules – “Courchevel Gold Track”

Article 1 – Contest Organization

The present contest, entitled “Courchevel Gold Track,” is organized by Courchevel Tourisme, hereinafter referred to as “the Organizer.”

This contest will run from [start date] to [end date] inclusive, exclusively online, and is open to a maximum of 1,000 travel agents from around the world.

Article 2 – Conditions of Participation

One person = one entry.

A maximum of 5 participants per company is allowed.

Participation in the contest is free and with no purchase obligation but is reserved for adult (+18 years old) individuals working for a travel agency, concierge service, or tour operator registered with an IATA code.

The Organizer reserves the right, in the event of a win, to request:

Proof of the agency’s or tour operator’s IATA registration,

A signed sworn statement from the company’s legal representative (director) confirming that the participant was indeed employed by the company at the time of participation.

Article 3 – How to Participate

The contest consists of 8 stages over 4 weeks, with two stages released each week.

To validate each stage:

The participant must fully complete the proposed content (quizzes, missions, interactive videos, etc.).

- Stages 1, 3, 5, and 7 must be validated by Wednesday at 11:59 p.m.
- Stages 2, 4, 6, and 8 must be validated by Sunday at 11:59 p.m.

Any stage not completed within the allotted time prevents access to the next stage and disqualifies the participant from competing for rewards.

Article 4 – Winner Selection

The contest is individual. Each participant competes in their own name, although they represent their company.

Winners will be determined as follows:

To qualify for rewards, the participant must complete all 8 stages.

The final ranking is based on the total number of points earned.

Optional bonus questions provide the opportunity to earn extra points.

A minimum of 1,750 points is required to obtain the “Courchevel Seller” certification.

In the event of a tie between multiple participants for a prize, a random draw will determine the winner.

Article 5 – Prizes

Prizes are detailed on the contest website or participation platform at the time of the contest launch.

Prize 1: Ticket to LIVE Courchevel 2025 + 3-day stay extension (Courchevel Tourisme covers transfers from the arrival airport to Courchevel and from Courchevel to the departure airport).

Prize 2: Ticket to LOVE Courchevel 2026 + 3-day stay extension.

Prize 3: First Track experience to offer your clients, courtesy of S3V.

Prize 4: Two 1-week ski passes to offer your clients, courtesy of Courchevel Tourisme.

Prize 5: Two premium Courchevel gifts for 2 clients, courtesy of Courchevel Tourisme Promotion Department.

Prize 6: To be revealed in upcoming announcements.

Prize 7: To be revealed in upcoming announcements.

Any prize not claimed within 7 days after the official results announcement on Wednesday, October 29, 2025, will be considered forfeited and will be re-awarded.

Article 6 – Publication of Results

Results will be announced publicly on Wednesday, October 29, 2025.

Article 7 – Acceptance of the Rules

Participation in the contest implies full and unconditional acceptance of these rules.

Participation also implies automatic subscription to Courchevel Tourisme’s newsletters and WhatsApp broadcast channel.

Article 8 – Disputes and Verification

In the event of fraud, attempted cheating, or non-compliance with these conditions, the Organizer reserves the right to cancel the participation without appeal.

No financial contribution is required at any stage of the “Courchevel Gold Track” challenge, from registration to prize distribution.

If you want, I can also reformat this into a clean, branded, PDF-ready version that would look official and visually appealing for participants. Would you like me to do that?

Règlement du jeu concours “Courchevel Gold Track”

Article 1 – Organisation du jeu

Le présent jeu concours, intitulé “Courchevel Gold Track”, est organisé par Courchevel Tourisme, ci-après dénommé “l’Organisateur”.

Ce jeu se déroule du [date de début] au [date de fin] inclus, exclusivement en ligne, et est ouvert à un maximum de 1000 agents de voyage issus du monde entier.

Article 2 – Conditions de participation

Une personne représente une inscription

La participation au jeu est autorisée pour 5 personnes par entité maximum.

La participation au jeu est gratuite et sans obligation d’achat, mais réservée aux personnes physiques majeures (+18 ans) travaillant pour une agence de voyages, une conciergerie ou un tour-opérateur référencé avec un code IATA.

L’Organisateur se réserve le droit de demander, en cas de gain :

- Une attestation de référencement IATA de l’agence ou du tour-opérateur,
 - Un écrit sur l’honneur signé par le représentant légal (directeur/directrice) de l’entreprise, confirmant que le participant est bien membre de ladite structure au moment de sa participation.
-

Article 3 – Modalités de participation

Le jeu se déroule en 8 étapes réparties sur 4 semaines. Deux étapes sont publiées chaque semaine.

Pour valider chaque étape :

- Le participant doit compléter intégralement les contenus proposés (quiz, missions, vidéos interactives, etc.).
- Les étapes 1, 3, 5 et 7 doivent être validées avant le mercredi à 23h59,
- Les étapes 2, 4, 6 et 8 avant le dimanche à 23h59

Toute étape non complétée dans le délai imparti empêche l'accès à l'étape suivante et exclut le participant de la course aux récompenses.

Article 4 – Désignation des gagnants

Le jeu est individuel. Chaque participant joue en son nom propre, bien qu'il représente son entreprise.

Les gagnants seront désignés comme suit :

- **Pour prétendre aux récompenses, le participant doit avoir complété l'intégralité des 8 étapes,**
- **Le classement final est établi en fonction du nombre total de points obtenus,**
- **Les questions bonus, bien que facultatives, permettent d'obtenir des points supplémentaires.**

Pour obtenir la certification "Vendeur de Courchevel", un minimum de 1750 points est requis.

En cas d'égalité parfaite entre plusieurs participants pour l'attribution d'un gain, un tirage au sort.

Article 5 – Récompenses

Les récompenses sont détaillées sur le site ou la plateforme de participation au moment du lancement du jeu.

Lot 1 : Place pour le LIVE Courchevel 2025 + complément de 3 jours sur place (le transfert est pris en charge par courchevel tourisme de l'aéroport d'arrivée à courchevel et de courchevel à l'aéroport de départ)

Lot 2 : Place pour le LOVE Courchevel 2026 + complément de 3 jours sur place.

Lot 2 : First track à offrir à ses clients offerts par la S3V

Lot 3 : 2 Ski passes de 1 semaine à offrir à ses clients offerts par la Courchevel Tourisme

Lot 4 : 2 Cadeaux premiums Courchevel pour 2 personnes à destination des clients de l'agent mis à disposition par Courchevel Tourisme service promotion

Lot 5 : à découvrir dans les prochaines annonces

Lot 6 : à découvrir dans les prochaines annonces

Tout gain non réclamé dans un délai de 7 jours après l'annonce officielle des résultats le mercredi 29 octobre 2025 sera considéré comme abandonné et remis en jeu.

Article 6 – Publication des résultats

Les résultats seront communiqués publiquement le mercredi 29 octobre 2025.

Article 7 – Acceptation du règlement

La participation au jeu implique l'acceptation pleine et entière du présent règlement, sans réserve.

La participation au jeu implique l'acceptation de l'inscription automatique aux newsletters de courchevel tourisme et au canal de diffusion whatsapp.

Article 8 – Litiges et vérifications

En cas de fraude, tentative de triche, ou non-respect des conditions, l'Organisateur se réserve le droit d'annuler la participation concernée, sans appel.

Nous ne demandons aucune participation financière durant le challenge courchevel gold track de l'inscription à la remise des lots